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آموزش

بهداشت و سلامت

»سازمان سنجش« اعلام کرد: 

روز شنبه حذفیات کنکور 
سراسری اعلام می شود

روز گذشته، مدیرکل روابط عمومی سازمان سنجش آموزش 
کشور با اشاره به اینکه فقط دو روز تا پایان مهلت نام نویسی 
گذشته  روز  در طی ۵  که  کرد  اعلام  باقی مانده  کنکور ۱۴۰۱ 

مجموعا حدود ۵۲۰ هزار نفر ثبت نام کرده اند.
روابط عمومی  رئیس و مدیرکل  -مشاور  »علیرضا کریمیان« 
سازمان سنجش آموزش کشور- با اشاره به اینکه فقط دو روز تا 
پایان مهلت نام نویسی کنکور ۱۴۰۱ باقی مانده گفت: در طی ۵ روز 
گذشته مجموعا حدود ۵۲۰ هزار نفر ثبت نام کرده اند. با احتساب 
افرادی که علاوه بر گروه آزمایشی اصلی، متقاضی شرکت در آزمون 
گروه های هنر و زبان نیز شده اند، مجموعا بیش از ۶۷۶ هزار 

داوطلب نام نویسی کرده اند.
مشاور رئیس سازمان سنجش آموزش کشور با تاکید بر مکاتبات 
صورت گرفته با وزارت آموزش وپرورش گفت: حذفیات منابع 
درسی کنکور ۱۴۰۱ صبح شنبه طی اطلاعیه ای ازطریق سایت 

سازمان سنجش آموزش کشور منتشر خواهد شد.
وی ادامه داد: این حذفیات شامل قسمت هایی از منابع آزمون 
سراسری سال ۱۴۰۱ است که با توجه به محدودیت های ناشی از 
آموزش در دوران کرونا و سایر شرایط، نباید سوالی از آن ها طراحی 
شود و در چند جدول جداگانه مربوط به گروه های آزمایشی به 

تفکیک اعلام می شود.
ثبت نام کنکور ۱۴۰۱ از یکشنبه ۱۰ بهمن ماه آغاز و در آخر روز 

یکشنبه ۱۷ بهمن ماه پایان می یابد.

از زاهدان به تهران؛

انتقال کبد پیوندی
 با اورژانس هوایی 

مدیریت  مرکز  سرپرست   - علیرضایی«  »امیرحسام  دکتر 
پیوند و درمان بیماری ها- گفت: با همکاری دکتر محسن 
زاده از واحد فراهم آور بیمارستان امام خمینی )ره( تهران و 
کسب رضایت خانواده ایثارگر بلافاصله عملیات انتقال عضو 

پیوندی ساعت ۱۰:۳۰ شب آغاز شد.
وی ادامه داد: با اعزام تیمی از بیمارستان امام خمینی 
)ره( تهران به بیمارستان علی ابن ابیطالب زاهدان عمل 
جداسازی عضو پیوندی انجام و کبد این قهرمان جهت 
پیوند با همکاری اورژانس هوایی کشور به بیمارستان امام 

خمینی )ره( تهران منتقل شد.
علیرضایی افزود: این عملیات سخت به صورت گروهی و 
هماهنگی بین سازمانی وزارت بهداشت، دانشگاه های علوم 
پزشکی تهران و زاهدان، سازمان اورژانس و اورژانس هوایی 
کشور و تیم جراح مجموعه بیمارستانی امام خمینی )ره( 
و با مدیریت مرکز مدیریت پیوند و درمان بیماری ها جهت 

نجات جان یک بیمار با موفقیت صورت گرفت.
سرپرست مرکز مدیریت پیوند اظهار کرد: کبد این قهرمان 
به بیمار ۵۵ ساله ای پیوند زده شد و پیوند دو کلیه این 
قهرمان هم در بیمارستان زاهدان نجات بخش جان دیگر 

هموطنانمان شدند.

حوادث و انتظامی

نوع شهادت سرهنگ دوم »علی اکبر رنجبر« -جانشین پاسگاه 
انتظامی بیدزرد شیراز- در درگیری با اراذل و اوباش و واهمه 
پلیس در به کارگیری اسلحه در مقابل بر هم زنندگان امنیت 
جامعه و شهروندان، میتواند هشداری جدی به مسئولان 
کشورمان باشد؛ در این خصوص 5 نکته قابل تامل وجود دارد:

در وهله نخست اگر نگوییم هر روز، شاید به جرأت بتوان گفت 
که هر هفته خبری از درگیری مأموران ناجا با اراذل و اوباش 
و بعضیاً حمله اراذل به مأموران در فضای مجازی و توسط 
کانال های معتبر مخابره می شود که مأموران بنا به دلایلی از 
سلاح گرم خود استفاده نکرده اند! در مقابل، هر هفته خبری از 
اروپا و امریکا مخابره می شود که پلیس به یک فرد مشکوک 
13 گلوله شلیک کرد یا به رگبار بستن فردی با تیغ موکت بری 
در دست. )حتماً شما هم برخی فیلم ها را دیده اید 10 یا 15 

پلیس در مقابل یک نفر(.
دوم: سرانه هر پلیس به ازای 100 هزار نفر در ایران حدود 71 
نفر است که ما جزء 10 کشور ضعیف در این زمینه در جهان 
هستیم همین عدد برای امریکایی ها، 284 برای پاکستان 181 
و برای ترکیه 524 نفر است؛ پس به این نتیجه می رسیم ما 
در دنیا از لحاظ آماری و حتی نسبت به همسایگان خود بسیار 

عقب هستیم!
سوم: بارها از مظلومیت پلیس در سال های اخیر شنیده ایم، 
گلستان  خیابان  در  دراویش  با  درگیری  اغتشاشات 88، 

هفتم در تهران و شهادت جمعی از مأموران ناجا، اعتراضات 
خوزستان؛ مأموری که ساقی آب بود برای مردم ناجوانمردانه 
شهید شد، درگیری اوباش در ساری با مأموران در همین هفته 
و نهایتاً مورد اخیر که منجر به شهادت ستوان یکم علی اکبر 

رنجبر در بید زرد استان فارس شد.
چهارم: متأسفانه در سال های اخیر دانسته یا نادانسته برخی 
از سلبریتی ها به زیر سئوال بردن پلیس شروع کردند، کم کم 
این مطلب به بازیکنان فوتبال هم رسید در ادامه برخی از 
نمایندگان مجلس هم از قافله عقب نماندند )که حتماً شما 
عزیزان کدهای در رابطه با مطالب فوق دارید( و در این میان به 
نظر می رسد مسئولان نیروهای مسلح هم از لحاظ آموزش هم 
در فضای مجازی و حقیقی خوب دفاع نکردند، چه می شود که 
مأموری که باید حافظ جان و مال و ناموس مردم باشد جرأت 
استفاده از سلاح کمری خود را ندارد در حالیکه می بیند مجرم با 
قمه یا شمشیر به سمت او می آید تا او را مورد ضربه قرار دهد، 
چگونه می شود کسی نتواند از خود دفاع کند بعد توقع داشته 

باشیم از مردم دفاع کند.
نتیجه گیری: نه حرکت مأموران غربی در به کارگیری سلاح و 
نه استفاده از سلاح در ایران توسط مأموران درست است، بلکه 
مأمور باید در چهارچوب قانون و بدون ترس بتواند از سلاح 
خود در مواقع نیاز استفاده کند، خطاب این یادداشت به همه 
مردم و مسئولان است اگر اقتدار پلیسی خدشه دار شود، دیگر 

آنجا جای زندگی نیست!
اما »محمدباقر قالیباف« -رئیس مجلس شورای اسلامی- با 
انتشار پستی نوشت: »شهادت مظلومانه مأمور وظیفه شناس 
شهید رنجبر در درگیری با اراذل و اوباش، دردناک و جانکاه 
است؛ امنیت جامعه و آسایش مردم جز با فراهم کردن 
زمینه های اعمال اقتدار و قاطعیت پلیس تأمین نخواهد شد. 
ستاد کل نیروهای مسلح و نیروی انتظامی، در اسرع وقت 
اصلاحات مورد نیاز »قانون استفاده از سلاح« برای مأموران 
شجاع و جان بر کف نیروی انتظامی را به مجلس ارائه کنند تا 

خارج از نوبت در دستور رسیدگی و تصویب قرار گیرد.«
سرانجام حجت الاسلام و المسلمین موسوی رئیس کل 
دادگستری استان فارس با بیان اینکه قاتل شهید رنجبر روز 
جمعه در شهرستان شیراز دستگیر شد گفت: متهم در تاریخ ۱۳ 
بهمن ماه و در ساعت 1٩ و ۴۸ دقیقه سرهنگ دوم علی اکبر 
رنجبر جمعی پاسگاه بیدزرد شیراز را با سلاح سرد مورد هجمه 

قرار داد و وی را به قتل رساند.

شهادت مظلومانه مأمور پلیس و دستگیری قاتل؛

درخواستاصلاح»قانوناستفادهازسلاح«

»اسحاق شهبازی« -بازرس کل استان بوشهر- از 
اجرایی شدن یکی دیگر از مصوبات سفر استانی 
رئیس سازمان بازرسی به بوشهر خبر داد و گفت: 
یکی از موارد مورد تاکید رئیس سازمان بازرسی 
بوشهر،  استان  به  سفر  جریان  در  کشور  کل 
تعیین تکلیف کالاهای موجود در انبارهای اداره 
جمع آوری و فروش اموال تملیکی بود که در 
این راستا پیگیری های موثری صورت گرفته 

است. وی افزود: از جمله موارد قابل توجه می توان به محموله بالغ بر ۳۰۰۰ کارتن قاشق، 
چنگال و کارد مکشوفه در سال ۱۳۹۸ به ارزش زمان کشف بالغ بر ۱۰ میلیارد ریال اشاره کرد 
که تاکنون در شعب تعزیرات حکومتی مطرح ولی منجر به صدور رأی نشده بود. بازرس کل 
استان بوشهر تصریح کرد: امکان فروش این کالا علیرغم اشغال فضای قابل توجه در انبارها، 
وجود نداشت که گزارش آن در سفر استانی به اطلاع رئیس سازمان بازرسی کل کشور رسید. 
نظر به دستور موکد رئیس سازمان بازرسی، بلافاصله پس از سفر استانی، اسناد مربوطه 
اخذ و جلسات حضوری برگزار و مکاتباتی با مدیرکل تعریزات استان بوشهر صورت گرفت. 

با پیگیری های صورت گرفته، حکم ضبط قطعی محموله به نفع دولت و جریمه صادر شد.

»یوسف نوری« -وزیر آموزش و پرورش- پیش 
از ظهر جمعه در دیدار با فرهنگیان نوشهر و 
چالوس درباره رتبه بندی معلمان با اظهار اینکه 
در حال مذاکره با دولت برای تأمین کامل اعتبارات 
هستیم، گفت: تلاش داریم با توجه لازم این طرح 

را سال آینده کامل اجرا کنیم.
وی با عنوان اینکه رئیس جمهور و رئیس مجلس 
و شورای نگهبان برای اجرای طرح رتبه بندی 

معلمان مخالفتی ندارند، گفت: به زودی اخبار خوبی در این زمینه اعلام می شود و این طرح در 
حال طی مراحل اداری است. در هرجلسه هیئت دولت مسئله رتبه بندی معلمان مطرح می شود 

و این طرح باید با سند تحول بنیادین عملیاتی شود.
نوری ارتقای کیفیت آموزشی و جایگاه نظام آموزشی و رشد صلاحیت حرفه ای معلمان را از جمله 
اهداف طرح رتبه بندی معلمان برشمرد و خواستار استفاده از الگوهای بومی در نظام آموزشی 

عمومی و عالی شد و گفت: فاصله گرفتن از الگوی بومی سبب ضرر می شود.
وزیر آموزش و پرورش به مطالبات معلمان اشاره کرد و گفت: مطالبات این قشر باید به شیوه 
عالمانه و درست و منطقی مطرح شود و باید از شیوه منطقی برهان و استدلال بهره گیری شود.

پس از ۲ سال انجام شد؛

تعیین تکلیف پرونده محموله
 ۳۰۰۰ کارتنی قاچاق

وعده »وزیر آموزش و پرورش« برای سال آینده:

 رتبه بندی معلمان 
را اجرا می کنیم

محیط زیست

»علی سلاجقه« -رئیس سازمان محیط زیست- به مناسبت 
روز جهانی تالاب ها گفت: وظیفه ما حفظ و نگهداری 
تالاب است، امنیت غذایی نباید منجر به نابودی محیط 
زیست کشور شود، غالب مخربین محیط زیست کشور باید 
جستجو و با آن ها برخورد شود، امروز محیط زیست کشور 
به عدم تعادل رسیده است، این دولت شعار محیط زیستی 

ندارد.
به گفته معاون رئیس جمهور از  ۴۲ نوع تالاب در جهان 
۴۱ نوع تالاب در ایران وجود دارد. تالاب ها ۱٪ منابع آبی را 
تشکیل میدهند، اما تعداد زیادی در جهان را غذا میدهند. 

وی در این ارتباط گفت: تالاب های دنیا بیش از ۱ میلیارد 
از تالاب ها غذا  نفر  اند و ۲ میلیارد  آفرینی کرده  شغل 

میخورند.
معاون رئیس جمهور با بیان اینکه، در 
هر کجایی که تالاب ها را تغییر می 
دهند باید قیمت آن ها تعیین شود، 
باید  است  صنعت  ایجاد  بر  قرار  اگر 
بررسی شود که آیا ارزش آن صنعت از 

تالاب بیشتر است یا خیر؟ گفت: 
مورد  در  قبل  دولت های 

آزاد سازی سواحل شعار میدادند، اما در این دولت قوه 
قضاییه آغاز این کار را انجام داد و در ادامه سایر ارگان ها 

پای کار آمدند.
به گفته معاون رئیس جمهور رودخانه کرج تبدیل به 
مکانی برای رانت خوار ها شده بود که با قدرت اکنون در 
حال تخریب است. در تالاب انزلی تمامی مشکلاتی که 
یک تالاب میتواند داشته باشد را شاهد هستیم، مانند 
کاهش سطح سفره آبی، سنبل آبی، خفگی تالاب، مشکلات 
رودخانه زرجوب و گوهر رود و عدم لایروبی که 

باعث آسیب های فراوان شده است.

»رئیس سازمان محیط زیست« مطرح کرد: 

۲ میلیارد نفر از تالاب ها غذا می خورند

دولت حقوق و قضا 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا بویژه بسیجی »مرتضی فتحی« که ۱۶ بهمن ۱۳۶۵ 
در منطقه »شلمچه« و جانباز »مردعلی صدقی« که ۱۶ بهمن ۱۳۷۴ بر اثر جراحات 

شیمیایی منطقه »مهاباد« به مقام شامخ شهادت نائل گشتند را گرامی می دارد
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اجتماعی

نگاه

افزایش حقوق، جبران مادی خدمات کارکنان است و این 
مهم باید متوازن باشد. سیاست دولت افزایش عادلانه 
حقوق در همه سطوح است و بنا نیست که حقوق همه 
اینکه، کسی که  افزایش یابد. بدلیل  به صورت یکسان 
سقفِ حقوق را دریافت می کند، اگر به همان اندازه فردی 
که کمترین دریافتی را دارد، حقوقش زیاد شود، مصداقِ 
ناعدالتی است و حتی باعث می شود پایه های خلق پول 
افزایش یابد. با این توضیح که یکی از عوامل اصلی تورم، 
خلق پول هایی است که بدون توجه به منابع محدود و 
صرفا با نگاه بخشی نگرانه برای آن تصمیم گیری شده 
است. هدف از این نگرش، توزیع عادلانه تر منابع موجود 
میان مردم است و این سیاست در کنار سایر سیاست ها 

می تواند اثرات خوبی برای کاهش تورم داشته باشد. 
اما بی عدالتی های موجود در زمینه پرداخت حقوق بسیار 
نگران کننده است و دولت باید لایحه ای تصویب کند تا 
عدالت در این زمینه اجرا شود، چرا که دولت در قبال کل 
انقلاب  از آرمان های مهم  جامعه مسئول است و یکی 
اسلامی، عدالت خواهی است که باید پیوست های آن در 
همه تصمیمات کارگزاران دیده شود و در دستگاه های 

اداری وجود داشته باشد. 
متاسفانه در کشورِ ما نظامِ مبتی بر خدمت در دستگاه ها 
این باره  در  متناقضی  قواعد  نباید  که  حالی  در  نداریم، 
داشته باشیم. در برخی دستگاه ها بر اساس تعرفه و کار 
کار.  اساس سابقه  بر  دیگر  برخی  در  و  حقوق می دهند 
این در حالی است که برخی حقوق ها نیز بر اساس نوع 
دستگاه ها و محل خدمت افراد است. پس با مجموعه ای 
از ارائه حقوق ها مواجه ایم که این تفاوت ها و اختلافات 

در پرداخت ها، تبعیض را زیاد کرده است.
و  حقوق ها  در  تبعیض  مقام،  و  پست  در  تبعیض 
پاداش ها، تبعیض در ارتباطات مدیران و کارکنان که همه 
این ها باعث بی انگیزگی، نارضایتی، تعارض و در نتیجه 
همچنین  می شود.  بهره وری  و  کارآیی  تولید،  کاهش 

آثار فردی و اجتماعی آن حتی در بیرون 
و  به شکل مسائل روحی  سازمان 

اجتماعی  فرهنگی،  روانی، 
و  افراد  برای  اقتصادی  و 

بروز  خانواده هایشان 
می دهد.

می توان  بنابراین 
از  یکی  گفت 
پیگیری  راه های 
دولت،  در  عدالت 
در  تبعیض  رفع 
و  حقوق  پرداخت 

در دستگاه های  مزایا 
دستگاه های  و  درآمدزا 

هزینه ای با حذف بودجه 
اختصاصی وزارتخانه هاست. 

به عبارت دیگر در حوزه بودجه، 
منابع  توزیع  دولت  که  دیگری  مقوله 

نحوه  در  بازنگری،  و  اصلاح  می بخشد،  بهبود  را 
پرداخت حقوق و دستمزد کارکنان دولت است. پس با 
توجه به گستره اختیارات و وظایف دولت و نقش این 
اختلافات  کاهش  و  اجتماعی  عدالت  برقراری  در  قوه 
طبقاتی، به نظر می رسد اولین گام برای دولت، رفع این 

تبعیض هاست.
عدالت  به  ویژه ای  توجه  بوجه1401  در  سیزدهم  دولت 
محوری در این زمینه دارد. حال سوال اساسی این است 
خواهد  تغییراتی  چه  کارمندان  حقوق  آینده  سال  که 
داشت؟ کارشناسان اقتصادی بر این باورند در شرایطی 
که کشور با کسری بودجه روبه رو است، 
پول  چاپ  عدم  نظیر  اقداماتی 
تورم  کنترل  به  منجر  که 
مانع  می تواند  می شود، 
قدرت  رفتن  دست  از 
خانوارها  خرید 
ضمن  در  شود. 
داشت  توجه  باید 
سال های  در  که 
اخیر، قدرت خرید 
به شدت  خانوارها 
کاهش یافته و در 
هزینه های  آن  کنار 
افزایش  به  رو  زندگی 
مسئولان  که  است 
مسئله  این  به  باید  دولت 

توجه کنند.
این  دارد  وجود  کشور  در  که  مشکلی 
است که ما در یک چرخه منفی قرار گرفته ایم، 
مرتب تورم ایجاد می شود، با افزایش تورم، حقوق ها را 
زیاد می کنیم و برای تامین مالی آن، پایه پولی افزایش 
می یاید و این باعث افزایش نقدینگی و بالا رفتن میزان 
چرخه  این  که  می شود  بیشتر  تورم  موجب  نقدینگی 

درست نیست و باید به یک حالت اعتدال برسیم. 
متاسفانه یک بهم ریختگی عجیب در پرداخت حقوق ها 
اولا خلق پول نکنیم  این است که  داریم، هدف اصلی 
و ثانیا با افزایش حقوق کارمندان باعث تورم برای کل 
نیستند  بگیر  حقوق  کشور  کل  که  چرا  نشویم  جامعه 
امکان  که  آنجا  تا  که  باشد  این  باید  دولت  و سیاست 
حتی  مردم،  زندگی  سطح  و  کند  کنترل  را  تورم  دارد 
توجه  با  بنابراین  افزایش دهد.  را  کارمندان دولت  خود 
به توضیحات فوق به این نتیجه می رسیم که در بحث 
افزایش حقوق کارمندان دولت، با دو روی سکه مواجه 

هستیم. 
یک روی سکه این است که، افرادی که حقوق کمتری 
دریافت می کنند باید حقوقشان بیشتر از افرادی که حقوق 
با  این روش می توان  با  یابد و  افزایش  بالاتری دارند، 
بین  عادلانه  به صورت  را  حقوق  افزایش  موجود  منابع 
است  این  دیگر سکه  روی  کرد.  تقسیم  دولت  کارکنان 
و  است  درآمدی مواجه  با محدودیت  دولت  اکنون  که، 
طبق نظر کارشناسان افزایش حقوق از منابع چاپ پول 
منجر به تورم شده و افزایش حقوق را بی اثر می کند و 
پس از چندماه دوباره قدرت خرید خانوار کاهش می یابد. 
حال باید دید مجلس و دولت در بودجه 1401 چقدر با 
از  یکی  داشت  توجه  باید  هرچند  هستند،  همراه  هم 
راه های بهبود معیشت خانوارها بخصوص قشر متوسط و 
کم درآمد، افزایش حقوق است. سخن آخر اینکه، با همه 
این بحث ها باید هزینه ها مدیریت شوند، چرا که دولت در 
شرایطی که با محدودیت درآمدی مواجه است و صادرات 
نفت مثل گذشته برای دولت ارزآوری ندارد، باید با درآمد 

موجود، رضایت همه کارکنان دولت کسب شود.

نگاهی عادلانه به طرحِ افزایش حقوق؛

دورویِیکسکه!

بازارکشاورزی اقتصاد کلان

پرونده پرداخت سود سهام عدالت سال ۱۳۹۸ هنوز به طور کامل بسته نشده است 
که اخبار مختلفی درمورد پرداخت سود سال ۱۳۹۹ به گوش میرسد. درواقع ۹۸ درصد 
سود سهام عدالت سال ۱۳۹۸، طی دو مرحله به حساب مشمولان واریز شد و دو 
درصد آن که باید از سوی برخی شرکت ها از جمله مخابرات پرداخت می شد هنوز 
باقی مانده است. در هر حال چندی پیش پرداخت سود ۶۰۰ هزار تومانی سهام عدالت 
از سوی حسین قربانزاده، رئیس سازمان خصوصی سازی مطرح شد. وی اعلام کرد 
که سود سال 13٩٩ سهام عدالت شرکت های غیر بورسی حدود ۲ هزار و  ۸۰۰ میلیارد 
تومان و سود شرکت های بورسی حدود ۲۹ هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان است که جمعا 
حدود ۳۱ هزار میلیارد تومان می شود که نسبت به سال قبل افزایش داشته است. 
بر این اساس به طور متوسط به هر مشمول ۶۰۰ هزار تومان تا پایان سال جاری 
پرداخت خواهد شد. البته نمیتوان این موضوع را نادیده گرفت که سود سال ۱۳۹۹ 
نسبت به سال ۱۳۹۸ افزایش چشم گیری داشته است. چرا که سود سهام عدالت 
برای مشمولی که سهام عدالت یک میلیون تومانی داشت ۳۷۱ هزار تومان، برای 
مشمولی که سهام عدالت ۵۳۲ هزار تومانی داشت، ۱۹۷ هزار تومان، برای مشمولی 
که سهام عدالت ۴۹۲ هزار تومانی داشت، ۱۸۲ هزار تومان و برای مشمولی که سود 

۴۵۲ هزار تومانی داشت نیز ۱۶۸ هزار تومان بود.

»علیرضا رضازاده« - رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی- 
در خصوص مصوبات قرارگاه امنیت غذایی گفت: در این نشست مقرر شد ۱۰۰ هزار 
تن سیب زمینی از مزارع گواهی شده خارج از کشور با رعایت پروتکل های قرنطینه ای 
و تحت نظارت سازمان حفظ نباتات برای مصارف صنعتی، خوراکی و بذری وارد 
کشور شود. همچنین تعیین عوارض صادراتی برای صادرات سیب زمینی در دستور 

کار کارگروه تنظیم بازار محصولات کشاورزی قرار گرفت.
رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی با بیان این که از 
شنبه هفته آتی سیب زمینی با قیمت ۱۰ هزار تومان در سطح میادین تره بار عرضه 
می شود، تصریح کرد: مقرر شد سامانه بازارگام توزیع هوشمند سیب زمینی با قیمت 
۹۸۰۰ تومان برای تحویل درب منازل را  آغاز کند. رضازاده در ادامه از توزیع ۲۰۰ 
هزار تن برنج تایلندی، پاکستانی و هندی تا شب عید در بازار خبر داد. به گفته 
وی، همچنین مقرر شد فروشگاه های زنجیره ای  و سازمان میادین تره بار تهران، برنج 
خارجی با نرخ تنظیم بازار به مصرف کنندگان عرضه کنند. مشاور وزیر خاطرنشان 
کرد: با توجه به عدم کمبود برنج و ذخایر بالای ۳۰۰ هزار تنی برنج ایرانی در مازندران 
و گیلان، عرضه گسترده برنج ایرانی نیز از هفته آینده توسط اتحادیه فروشگاه های 

زنجیره ای و اتحادیه استان های مازندران و گیلان انجام می شود.

»محسن حسینلویی« - مدیر نظارت بر خدمات عمومی و شبکه های توزیعی سازمان 
حمایت- گفت:  برخی از انواع آب معدنی که ۴ هزار تومان فروخته می شد امروز 
۱۵۰۰ تومان فروخته می شود. بیش از ۱۰۰ گروه کالایی و ۳ هزار قلم کالا مشمول 
اجرای این طرح)قیمت گذاری درب کارخانه( شده اند. سود کالا ها بسته به نوع آن 
حدکثر ۱۰ تا ۳۰ درصد است. قیمت تولید کننده چند نرخی نخواهد بود و تمام 
هزینه ها از جمله مالیات و سود شرکت در این قیمت محاسبه شده است. قیمت 
مصرف کننده در فروشگاه باید بر تمام کالاها درج شده باشد. اولین مرحله طرح 
درج قیمت تولید کننده در اذر اجرا شد، دی مرحله دوم و سوم اجرایی شد و ۲۳ 
بهمن مرحله چهارم آن اجرا خواهد شد. مرحله پنجم که مرحله نهایی است هم 
اواسط اسفند اجرا خواهد شد. کالاهایی که در مرحله اول مشمول قیمت گذاری 
شدند امروز وارد بازار شدند و حالا اپر بخشی آن مشخص خواهد شد. عده ای 
این روش را غلط و پر دردسر می دانند. حسن فروزان فرد عضو هیئت نمایندگان 
اتاق بازرگانی تهران که می گوید: مفهوم قیمت گذاری توسط تولیدکننده و در 
ابتدای زنجیره یک روش اشتباه است و در هیچ کجای دنیا چنین روشی انجام 
نمی دهند. دولت ها برای ساماندهی اقتصاد و تورم و ناتوانی در مکانیزم های درست 

مالیات گیری، این گرفتاری را برای تولیدکنندگان در ایران ایجاد می کنند.

توزیع ۲۰۰ هزار تن برنج
 خارجی تا شب عید

کاهش ۳ تا ۵۰ درصدی قیمت ها با 
طرح درج نرخ تولید کننده روی کالا

از فرایند پرداخت سود سهام عدالت 
چه می دانیم؟

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر مهران عبدالهی نامی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها

مریم آقانوری

  خبرنگار

کرج

فردیس

آیت الله سیدمحمدمهدی حسینی همدانی در خطبه های نماز 
جمعه ۱۵ بهمن ماه کرج با بیان اینکه در روزهای مبارک سال 
گشت پیروزی انقلاب قرار داریم و خیلی خوب است که در 
این ایام دوستان جوان تحقیق بیشتری راجع به علل و ریشه 
های انقلاب اسلامی داشته باشند تا در این جنگ ادراکی 
که بر علیه ما راه انداخته اند آسیب نبینند، گفت: همه ما 
وظیفه داریم در جهاد تبیین شرکت کنیم و نگذاریم جای 
دوست و دشمن، جلاد و شهید و امثال این ها عوض شود. 
دستاوردهای بی شمار انقلاب اسلامی در عرصه های مختلف را 
بیان کنیم تا امید از بین نرود و حرکت در مسیر »گام دوم« را 

با شتاب بیشتری طی کنیم که سه سال آن گذشت.
خطیب نماز جمعه کرج در ادامه تصریح کرد: یکی از موارد 
تبیین این است که نگاهی بیاندازیم به ریشه های انقلاب، 
و  فرانسه  بزرگ  انقلاب  دو  با  را  ایران  اسلامی  انقلاب  و 
روسیه که در دوران معاصر اتفاق افتاده است و لیبرالیست 
و سوسیالیست را رواج دادند مقایسه کنید؛ چون سالیان سال 
یکی حاکم بود، دیگری هم که الان در حال اضمحلال است  تا 
اذعان کنیم گفتمان انقلاب اسلامی، گفتمانی که عمیق تر و 

مردمی تر از جهات مختلف بود را به جهان عرضه کرد.
آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری بابیان اینکه در ایام 
دهه مبارکه فجر و ریشه کن کردن طاغوت و حکومت منحوس 
پهلوی روز ۱۹ بهمن، روز نیروی هوائی از نورانیت و ویژگی 
خاصی برخوردار است، اذعان کرد: این حادثه تعیین کننده 
سند افتخاری است که در تاریخ ما ثبت شد. حرکت شجاعانه 
پرسنل نیروی هوائی بخصوص همافران نیروی هوائی که در 
اقامت گاه حضرت امام حاضر شدند و ادای احترام کردند و 
سلام نظامی دادند و سرود خواندند و بیعت کردند در آن مقطع 
روحیه نیروهای انقلاب را تقویت کرد و جان تازه ای داد و 
روحیه طرف مقابل را به خصوص صاحب منصبان و مقامات 
رژیم شاه را به شدت از بین برد و نقشه و مأموریت هایزر برای 
کودتای نظامی را بر آب کرد و چیزی از دولت بختیار هم نماند. 
طاغوت ضربه سختی خورد و سه روز بعد پیروزی محقق شد.

وی در ادامه به بیانات بنیان گذار کبیر انقلاب اسلامی در رابطه 
با این موضوع پرداخت و گفت: حضرت امام ره در تکریمشان 
سلام الله علیه،  عصر  امام  سربازان  شما  بر  »درود  فرمودند: 
همان طور که فریاد زدید، تاکنون در خدمت طاغوت بودید، 
طاغوتی که همه هستی ما را ساقط کرد، طاغوتی که ما را برده 
خارجی ها کرد و از امروز در خدمت امام عصر سلام الله علیه و 
در خدمت قرآن کریم هستید.« آن ها را از سربازی طاغوت به 

سربازی حضرت ولی عصر درآورد.
آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری با اشاره به بیانات 
رهبر معظم انقلاب در دیدار با فعالان اقتصادی، تصریح کرد: 
بیانات حضرت آقا با فعالان اقتصادی را ملاحظه فرمودید و 
گلایه هائی که داشتند که بی سابقه بود و کنایه از کم کاری 
همچنین  و  داشت  اقتصادی  مسئولان  دهه  یک  شدید 
بی توجهی کسانی که می توانستند آتش به اختیار فرامین را 
عملیاتی کنند اما کمتر انجام دادند. باید همه درس بگیرند و 
برای جبران اقدام عاجل داشته باشند. اگرچه دشمن نتوانسته 
به اهداف خودش در این تحریم شدید اقتصادی برسد اما به 
هر جهت مردم در زحمت و سختی هستند و دستوراتی که 

می توانست کارساز باشد به آن کمتر توجه شده است.
استان  همین  در  می رسد  نظرم  به  افزود:  ادامه  در  وی 
کارگروهی ناظر به فرمایش حضرت آقا در جهت بهره وری 
بیشتر شهرک های صنعتی و واحدهای تولیدی و پارک علم و 
فناوری و بخش های کشاورزی تحت نظارت استاندار محترم 
تشکیل شود و اقدام عملی و نتیجه آن را به مردم گزارش 
دهند؛ و مطمئن باشند که برکات فراوانی برای استان و کشور 

خواهد داشت.
امام جمعه کرج با تأکید بر اینکه از پرچم اقتدار غافل نباشید، 
گفت: تذکری دادند که تذکر خوبی است؛ پرچم جمهوری 
در خانه اش نصب کند که هم  بر سر  را هرکسی  اسلامی 
شادی آور و امیدآفرین است هم تودهنی به دشمن است. 
کسانی که این پرچم رادارند بزنند، کسانی هم که ندارند، شاید 
امروز اینجا آماده کرده باشند، تهیه کنید و این را بر سردر 

خانه ها بزنید.
آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری با اشاره به ارتحال 
عالم و فقیه مجاهد و بصیر آیه الله العظمی صافی گلپایگانی، 
گفت: بزرگواری که به شدت به امام عصر ارواحنا فداه عشق 
داشت و دراین باره هم سخن می گفت و هم می نوشت که 
یکی از مهم ترین اثرات ایشان منتخب الاثر است. اشعار زیبایی 
درباره اهل بیت و حضرت دارند. در فقاهت هم از اساطین فن 
بودند و خیلی هم مواظب بودند که فرقه ها و نحله های فکری 
چکار می کنند و اگر لازم بود پیام می دادند. رصد دقیقی از 

اوضاع داشتند.
غیرت  گلپایگانی  آیت الله العظمی صافی  اینکه  بابیان  وی 
دینی بالائی داشتند و اگر مسئولی خطوط قرمز دینی را در 
مسئولیتش رعایت نمی کرد او را نمی پذیرفتند، گفت: گاهی 
آقازاده ایشان زنگ می زد و می گفت آقا با شما کاردارند بعد 

فلان  به  راجع  شمارا  موضع گیری  که  می فرمودند  ایشان 
موضوع دیدم و تشکر و تقدیر می کردند و بنده را مورد لطف 
قرار می دادند. مکرر ایشان در تماس بودند. خدای تعالی با 

اولیاء خودش محشور بگرداند. صلواتی قرائت بفرمائید.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگری گفت: با 
توجه به جریاناتی که بعضاً در سطح جامعه می بینیم و در 
کشور اتفاق می افتد، باید خیلی عزیزان ما در مجلس و در 
دستگاه قضایی با قوه بیشتری وارد عمل شوند نسبت به این 
مسئله اراذل واوباش که به خودشان اجازه می دهند اقدام کنند 
و بی پروا مردم را بترسانند. اینکه ما بعضاً در قانون ضعف هایی 
داشته باشیم و در اجرا نتوانیم بعضی از کارها را انجام بدهیم 

زیبنده نظام اسلامی نیست.
آیت الله حسینی همدانی بابیان اینکه در روایات ما و دستورات 
دینی ما هست که اخافه ناس حکمش چگونه است، گفت: 
کسی که مردم را بترساند، کسی که اسلحه اش را بکشد که 
این اسلحه می تواند سلاح سرد باشد یا سلاح گرم باشد یا یک 
چاقو باشد، حتی اگر استفاده نکند و نزند که در روایت هم آمده 
حتی اگر نزند و فقط ترسانده باشد، چنین کسی مهدور الدم 
است و می شود او را اعدام کرد. بحث قضایی آن را باید دستگاه 
قضایی دنبال کند ولی دین تا این حد مسئله را سنگین گرفته 

است. کسی نمی تواند دیگری را بترساند.
وی بابیان اینکه الآن در مجلس ضعف قانون داریم، گفت: 
طرف می آید با قمه، نیروی انتظامی را می زند و شهید می کند، 

بعدازآن طرف نیروی انتظامی می خواهد از خودش 
دفاع کند و سخت می شود برایش. به نظر 

می رسد که مجلس محترم قانون مبارزه 
با اراذل واوباش را بخصوص در دستور 
دستگاه  و  بدهند  قرار  خودشان  کار 
قضایی هم دنبال کند چراکه یکی از آن 
وظایف حاکمیتی، امنیت مردم است. 
بعضی ها با قلدری و با پررویی ناامنی 
ایجاد می کنند، بخصوص هم که رسم 

شده اخیراً از سلاح گرم هم دیگر استفاده 
می کنند که باید علی العجاله به این 

قصه رسیدگی شود.
رئیس شورای فرهنگ عمومی 

به  اشاره  با  البرز  استان 
در  گرم خانه  افتتاحیه 

گفت:  کرج،  مصلی 

این کاری هم که در مصلی کردیم که گرمخانه شده است، 
دوستان توجه داشته باشند که ما در سطح شهر هم داریم 
ورزشگاه ها و سالن های اجتماعاتی را که این ها هم قابلیت 
این کار رادارند. فقط متوقف بر مصلی نباشد. کار حسنه ای 
است. خودم هم سر زدم و بررسی کردم، الحمدالله کار به خوبی 

دارد پیش می رود.
آیت الله حسینی همدانی در بخش پایانی بیانات خود با اشاره 
به موضوع کنسرت در استان، گفت: مطلب دیگری هم راجع 
به کنسرت ها گفته بودند که قیل و قالی شده و باز به بنده 
نسبت می دهند. این جفای به من است. من نه راجع به اجرا 
و نه راجع به تعطیلی هیچ حرفی ندارم. بحثی ندارم. قانون 

دارد و طبق قانون باید عمل کنند.
دفتر  دوستان  که  می رسد  نظر  به  افزود:  ادامه  در  وی 
صحبت های گذشته من را در ۸ سال گذشته بازپخش کنند 
تا ببینند دوستان که حرف ما یکی بوده و در این چند روز 
هم همان است. جایی که ولنگاری شود و ارزش های دینی 

به هم ریخته شود آنجا را نمی پسندیم.
خطیب نماز جمعه کرج با تأکید بر اینکه از باب امربه معروف 
و نهی از منکر همه مردم وظیفه دارند که تذکر زبانی بدهند اما 
دستگاه های حاکمیتی و حکومتی موظف هستند که جایی را 
که منکر انجام  می شود تعطیل کنند، گفت: ملاک هم مجوز 
داشتن نیست. مجوز را می گیرند برای اینکه کار قانونی انجام 
دهند؛ اما اگر مجوز گرفته ولی کار خلاف قانون انجام داد، کار 
منکرات انجام داد، مجوز گرفت و ولنگاری و فساد و فحشا و 
این کارها را کرد، آن مجوز که مجوز نیست. لذا دستگاه های 
اجرایی و نظارتی، قانونی باید جلوی آن را بگیرند. 
تعطیل کردن بعضی از این مراکز از باب نهی از 
منکر است ولو مجوز داشته باشد. مجوز که 

دلیل نمی شود شما حرام انجام بدهید.
آیت الله حسینی همدانی در خاتمه گفت: لذا 
آن صحبتی را که ما داشتیم، هم درگذشته 
و هم الآن، روی موضع خودمان هستیم و 
به بنده ربطی ندارد که کنسرت اجرا بشود یا 
مقابل حرام هر مسلمانی  در  ولی  نشود 
موظف است که اعتراض کند؛ 
اگر می تواند جلوی آن را 
طریق  از  الا  و  بگیرد 
دستگاه های مجری 

اقدام کند.

طی مراسمی که به همت شورای اسلامی و شهرداری فردیس 
برگزار شد، مدال آوران ورزشی شهرستان فردیس در ۳ سال 

گذشته، تجلیل شدند.
محمدرضا آژیر شهردار فردیس در حاشیه این مراسم و در جمع 
خبرنگاران، با تاکید بر لزوم توجه مدیران به توسعه ورزش و 
ایجاد انگیزه در ورزش کاران، در خصوص این مراسم گفت: در 
اولین روز ماه رجب و ایام الله دهه فجر، به همت مدیریت 
شهری مراسمی برای تجلیل و تکریم از ورزشکاران و قهرمانان 
شهر فردیس برگزار شد که حدود ۴۵ نفر از ورزشکاران مدال آور 

فردیس در سطوح کشوری، آسیایی و جهانی تجلیل شدند. 
وی اعتبار هزینه شده برای برگزاری این مراسم را حدود ۳۰۰ 
میلیون تومان ذکر کرد و افزود: این اعتبار با مصوبه شورای 
اسلامی شهر فردیس و به منظور ایجاد انگیزه برای ورزشکاران 
و معرفی الگوهای ورزشی برای جوانان در نظر گرفته شد و 
در مجموع از مدال آوران ورزشی فردیس در  سال های ۹۷، ۹۸ 

و ۹۹ تجلیل شد.
شهردار فردیس در ادامه از برنامه های آتی مدیریت شهری 
در امر توسعه ورزش خبر داد و گفت:  برای هویت بخشی 

به شهر فردیس مطالعاتی انجام دادیم و با توجه به ظرفیت 
ورزشکاران موجود در این شهر، مشخص شد بهترین هویت 
برای شهر فردیس ورزشکارانی است که در همه رشته ها با 
موفقیت های بسیار عالی در شهر ساکن هستند. بنابراین در 
نظر داریم که فردیس را با ورزشکاران موفقش معرفی کنیم. 

وی با اشاره به ظرفیت ورزشکاران نام آور در شهر فردیس، 
اضافه کرد: برای سال آینده در نظر داریم بزرگترین دهکده 
ورزشی استان را با ظرفیت بخش خصوصی برای شهر فردیس 
طراحی و احداث کنیم. این طرح در مرحله مطالعاتی است 
که موافقت اولیه با مالک قطعه زمین مربوطه انجام شده 
است و امیدواریم در سال ۱۴۰۱ شاهد اجرا و بهره برداری از 

این پروژه باشیم.  
آژیر همچنین گفت: در نامگذاری معابر و اماکن ورزشی نیز از 

نام قهرمانان ملی و جهانی استفاده خواهیم کرد.
مسوولان  از  جمعی  حضور  با  مراسم  این  است؛  گفتنی 
اعضای  شهری،  مدیران  امام جمعه،  شهرستان،  و  استان 

شورای اسلامی شهر، ورزشکاران و مدال آوران فردیس عصر 
امروز همزمان با میلاد امام محمدباقر)ع( و سومین روز از 
دهه مبارک فجر در سالن فرهنگسرای ولایت برگزار شد، با 

برنامه های متنوعی از جمله اجرای سرود همراه بود.

»امام جمعه کرج« مطرح کرد:

مردمدرزحمتوسختیهستند

در مراسم تجلیل از مدال آوران ورزشی فردیس مطرح شد؛

بزرگترین دهکده ورزشی البرز در فردیس احداث می شود

سرعت انتشار امیکرون در کشور فراتر از پیش بینی ها است!
حمیدرضا ابطحی عضو کمیته علمی کشوری کرونا اعلام کرد: انتظار می رفت میزان ابتلاها با این سرعت در دو هفته رخ دهد 
اما همان میزان در چهار روز رخ داده بود و سرعت پیشرفت اومیکرون بیشتر از میزانی بود که پیش بینی می شد البته سرعت 

افزایش تعداد بیماران بدحال اینگونه نبوده و سریعتر از پیش بینی های اولیه پیش نرفته است.
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فرهنگی

شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس بودجه مصوب سال 
1400 پروژهای ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید لذا 
متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار آگهی )چاپ اول( تا 
ساعت 1٩:00 روز یک شنبه مورخ 1400/11/24 جهت خرید 
اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( مراجعه 
نمایند. 1- مبلغ 2/000/000 ریال به عنوان هزینه خرید اسناد 

می بایست به حساب 40081٩688645 به نام شهرداری 
فردیس از طریق سامانه الکترونیک دولت )ستاد(  به آدرس 
کنندگان می  گردد 2- شرکت  واریز   www.setadiran.ir
بایست نسبت به تحویل )صرفا پاکت الف( اصل ضمانت 
نامه یا فیش واریز نقدی به شماره حساب 10082300413٩ 
تا پایان وقت اداری ساعت 14:30 مورخ 1400/12/08 روز 
یک شنبه به آدرس فردیس- بلوار تهرانی مقدم نرسیده به 

چهار راه فرگاز- دبیر خانه شهرداری مرکزی فردیس طبقه 
منفی یک اقدام نمایند و هم زمان پاکات الف- ب و ج در 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ایران( بارگذاری 
نمایند. 3-در صورت بروز هرگونه تناقص در موارد مندرج 
در آگهی با سامانه ستاد ، ملاک عمل سامانه ستاد خواهد 
بود 4- پیشنهادات رسیده ظرف 48 ساعت درکمیسیون 
عالی معاملات شهرداری فردیس مطرح و پس از بررسی 

وکنترل برنده مناقصه اعلام 
خواهد  شد 5- هزینه چاپ 
آگهی به عهده برنده مناقصه 
کسب  جهت   -6 باشد  می 

اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 36658111-026 داخلی 158 
تماس و یا به سایت  www.shahrdarifardis.ir  مراجعه 

نمایید. 
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 آگهی مناقصه عمومی  از طریق سامانه ستاد )نوبت اول(

خبر

اعلام اسامی نهادهای راه یافته
 به بخش تجلی اراده
 ملی جشنواره چهلم

»سیاوش حقیقی« -دبیر بخش تجلی اراده ملی چهلمین 
جشنواره فیلم فجر- اعلام کرد: در این بخش طبق روال 
در  مشارکت  متقاضی  دستگاه های  گذشته،  سال های 
معرفی  با  فجر،  فیلم  ملی جشنواره  اراده  تجلی  بخش 
هیأت داوران و تامین جوایز در قالب شیوه نامه جشنواره 
فجر، امکان تماشا و داوری آثاری را که در بخش مسابقه 
در  شده اند،  پذیرفته  سیمرغ(  )سودای  ایران  سینمای 
اختیار  در  سازمانی  و  موضوعی  مأموریت های  محدوده 
اولویت های  به  توجه  با  پایان،  در  و  داشت  خواهند 
موضوعی سازمان متبوع، طی مراسمی با حضور مقامات، 
هنرمندان و رسانه ها به فیلم های منتخب از نگاه خود، 

جوایزی اهدا خواهند کرد.
 ۲۲ نهاد راه یافته به این بخش عبارتند از: روابط عمومی 
فرهنگی  معاونت  گردشگری،  و  فرهنگی  میراث  وزارت 
عترت  و  قرآن  معاونت  بهداشت،  وزارت  دانشجویی  و 
وزارت فرهنگ و ارشاد، اداره کل هنری بنیاد شهید و امور 
ایثارگران، روابط عمومی سازمان بهزیستی کشور، سازمان 
فعالیت های قرآنی دانشگاهی جهاد دانشگاهی، فراکسیون 
شورای  مجلس  جهادی  گروه های  و  محرومیت زدایی 
اسلامی، روابط عمومی و اطلاع رسانی بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی، معاونت امور زنان ریاست جمهوری، ناجی 
هنر، شرکت تجارت الکترونیک سداد بانک ملی، خبرگزاری 
تولید  مدیران  انجمن  مالی،  هوش  آکادمی  ایسکانیوز، 
سینمای ایران، شورای فرهنگی و اجتماعی زنان و خانواده 
شورای عالی انقلاب فرهنگی، معاونت فرهنگی و اجتماعی 
وزارت کار و رفاه اجتماعی، مشاور اجتماعی وزیر و دبیر 
ستاد جمعیت وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، شهرداری 
مشهد، مرکز ارتباطات و رسانه آستان قدس رضوی، معاونت 
فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران، معاونت فرهنگی قوه 

قضائیه و فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران.
مراسم اختتامیه بخش تجلی اراده ملی چهلمین جشنواره 
فیلم فجر ۲۵بهمن ماه همزمان با شب میلاد امام علی)ع( 

در تهران برگزار خواهد شد.

جشنواره

سینما و تئاتر

در پنجمین روز چهلمین جشنواره فیلم فجر در برج میلاد که 
مدت هاست از آن به عنوان خانه جشنواره یاد می شود،  اهالی 
رسانه و هنرمندان مدعو به تماشای فیلم »بی مادر« اثر سید 
مرتضی فاطمی در ساعت ۱۳ و  دسته دختران به کارگردانی 
منیر قیدی در ساعت ۱۵:۴۵ نشستند. جلسات نقد و بررسی و 
پرسش و پاسخ اهالی رسانه ها با عوامل ودست اندرکاران این 
دو فیلم هم در ساعت های ۱۵ و ۱۸:۳۰در برج میلاد برگزار شد.

بی مادر: بی مادر به کارگردانی سیدمرتضی فاطمی و تهیه 
کنندگی محمدرضا مصباح و علی اوجی است؛ در خلاصه 
داستان این فیلم آمده است: انسان چیزی به دست نمی آورد، 
مگر چیزهایی از دست بدهد. امیر آقایی، میترا حجار، پژمان 
جمشیدی، پردیس پورعابدینی، علی اوجی، سارا محمدی، بیتا 
عزیزاوقلو، شیرین ضابطیان و فاطمه میرزایی ترکیب کامل 

بازیگران این فیلم را تشکیل می دهند.
دسته دختران: این فیلم ساخته منیر قیدی، تهیه کنندگی 

محمدرضا منصوری و فیلمنامه: منیر قیدی، میلاد اکبرنژاد، 
ابراهیم امینی و بازنویسی ساناز بیان روی پرده جشنواره فیلم 

فجر رفت.
مدیر فیلمبرداری این اثر را سامان لطفیان، تدوین حمید 
نجفی راد، موسیقی ستار اورکی، طراح صحنه و لباس محمدرضا 
شجاعی، طراح چهره پردازی عباس عباسی و صدابرداری مهدی 

ابراهیم زاده برعهده داشتند که از میان آنان ستار اورکی تا کنون 
سه بار نامزد دریافت سیمرغ شده است، محمدرضا شجاعی با 
طراحی لباس فیلم ایستاده در غبار در سی وچهارمین جشنواره 
فجر سیمرغ این بخش را دریافت کرد، عباس عباسی نیز با 
چهره پردازی دو فیلم چهارراه استانبول و ۲۳ نفر دوبار نامزد 

دریافت جایزه شده است.
حمید نجفی راد علاوه بر تدوین این اثر، در فیلم علفزارنیز 
تدوینگر بوده و امسال با دو فیلم در جشنواره حضور پیدا کرده 
است. علاوه بر او، ستار اورکی نیز ساخت موسیقی خائن کشی 
را برعهده داشته. همچنین محمدرضا شجاعی طراح صحنه  و 
لباس فیلم ضد نیز بوده، عباس عباسی در فیلم های شهرک 
و ملاقات خصوصی نیز چهره پردازی را برعهده داشته و مهدی 
ابراهیم زاده صدابردار ملاقات خصوصی بوده است و هر یک از 
این هنرمندان با داشتن بیش از یک فیلم در جشنواره شانس 

خود را برای دریافت جایزه بالا برده  برده اند.

فیلم سینمایی »قهرمان« به کارگردانی اصغر فرهادی 
پیدا  راه  بفتا  نامزد های  نهایی  فهرست  به  نتوانست 
کند. در این دوره از جوایز بفتا در بخش بهترین فیلم 
بران«،  را  من  »ماشین  فیلم های  زبان،  غیرانگلیسی 
»دست خدا«، »مادر های مشابه«، »مامان کوچولو« و 

»قهرمان«  فیلم  شدند.  نامزد  جهان«  انسان  »بدترین 
فرهادی یکی از نامزد های فهرست کوتاه این بخش بود 
که البته نتوانست به فهرست نهایی نامزد ها راه پیدا 

کند.
در این دوره از جوایز بفتا، فیلم »تلماسه« ساخته دنی 

ویلنوو با نامزدی در ۱۱ شاخه بیشترین نامزدی را دریافت 
کرد. »تلماسه« در بخش های بهترین فیلم، فیلمنامه، 
تدوین،  فیلمبرداری،  بازیگران،  گروه  متن،  موسیقی 
طراحی صحنه، طراحی لباس، صداگذاری و جلوه های 

ویژه نامزد شد.

با مشخص شدن تاریخ نمایش »تا فردا« در جشنواره برلین، 
پوستر بین المللی این فیلم منتشر شد. فیلم سینمایی »تا 
فردا « به کارگردانی »علی عسگری« و تهیه کنندگی نیکی 
کریمی محصول مشترک ایران، فرانسه و قطر است و امسال 

در بخش پانورامای جشنواره فیلم برلین حضور دارد.

فیلم سینمایی »تا فردا« که به بخش پانورامای جشنواره 
فیلم »برلین« دعوت شده، اولین نمایش خود را روز ۱۴ فوریه 
)۲۵ بهمن( ساعت ۲۲ در سالن »Zoo Plast ۱« تجربه خواهد 
کرد و در ادامه در ۶ نوبت دیگر طی روزهای ۱۵، ۱۸، ۱۹ و 
۲۰ فوریه )۲۶، ۲۹، ۳۰ بهمن و اول اسفند( به روی پرده 

خواهد رفت. 
هفتاد و دومین دوره جشنواره برلین قرار است از ۱۰ تا ۲۰ 
فوریه ۲۰۲۲ )۲۱ بهمن تا اول اسفند ۱۴۰۰( در پایتخت آلمان 
برگزار شود. تافردا به صورت مشترک توسط علیرضا خاتمی 
و علی عسگری نوشته شده و بازیگران اصلی آن عبارتند 
از: صدف عسگری، غزل شجاعی، بابک کریمی، امیررضا 
رنجبران، نویان آبدردیده، نهال دشتی، کتایون سالکی، محمد 

حیدری و میلاد معیری.

چهلمین جشنواره فیلم فجر؛

نمایش»بیمادر«و»دستهدختران«درروزپنجم

»قهرمان« به جمع نامزد های جوایز »بفتا« راه نیافت

رونمایی از اعلان فیلم ایرانی در برلین

شش علامت پوستی اومیکرون که نباید نادیده گرفت
نشریه سان در گزارشی نوشت: اومیکرون به عنوان یک سویه جدید علائم متفاوتی را به همراه دارد داده ها پیش تر 
نشان داده بودند که سه علامت شایع اومیکرون عبارتند از سرفه، خستگی و سردرد با این وجود، برخی از افراد با 
بیماری های پوستی نیز مواجه شده اند، این شش مورد از شایع ترین آن موارد هستند: تغییر رنگ پوست، کهیر، 
عرق سوز شدن پوست، ملتهب و قرمز شدن انگشتان پا، ایجاد زخم و تب خال بر روی لب و خشک شدن پوست.



6
روزنامه

شنبه 16 بهمن 1400-  شماره 951

ورزشی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

خانم مرضیه کیانی هفت لنگ و آقای سید آرمان عرب زاده ضمن تسلیم ۴ برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده اند 
اسناد مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان به مساحت ۲۳ / ۱۰۷ متر مربع قطعه ۱ تفکیکی واقع در طبقه ۱ به شماره 
۲۳۶۳۷ فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز از پلاک ۱۹۹۰۶ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج ذیل شناسه های 
ثبت دفتر املاک الکترونیک ۱۳۹۸۲۰۳۳۱۰۱۱۰۰۶۲۹۲ و ۱۳۹۸۲۰۳۳۱۰۱۱۰۰۶۲۹۱ به شماره های سریال ۱۶۲۶۸۵ و ۱۶۲۶۸۴ 
بنام مرضیه کیانی هفت لنگ و سید آرمان عرب زاده صادر و تسلیم گردیده است به علت سرقت مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات 
عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ٩68ف
فریدون شیاسی دهسوری - سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی فقدان سند مالکیت

دیالوگ

ایران-  -پیشکسوت و کارشناس هندبال  »مصطفی غلامی« 
در گفت وگو با »دنیای هوادار« گفت: به اعتقاد من بازیکنان 
تیم ملی بعد از پنج بازی اول و قطعی شدن صعودشان به 
مسابقات جهانی، انگیزه قدرت نمایی خود را از دست دادند که 
این کار خوب و شایسته ای نبود. تیم ملی هندبال ایران خود را 
برای حضوری قدرتمند برای مسابقات قهرمانی آسیا و انتخابی 
فدراسیون  رئیس  پاکدل  آقای  و  می کرد  آماده  جام جهانی 
هندبال ایران که از ابتدای حضورش در فدراسیون به فکر تحول 
و پیشرفت کمی و کیفی هندبال بود، مانوئل مونتایا فرناندز 
اسپانیایی را برای هدایت تیم ملی انتخاب کرد، انتخابی که 
بسیاری کارنامه کوتاه مدت وی را در هندبال ایران قابل قبول 

می دانند.

تیم ملی هندبال ایران در رقابت های آسیایی عربستان که در 
شهر دمام برگزار شد، پس از پنج پیروزی ارزشمند و 3 شکست 
و رتبه چهارمی مسابقات پس از هشت سال )2014- بحرین( 
برای دومین بار بلیت حضور در رقابت های قهرمانی جهان را 

به دست آورد. 

فرناندز که می خواست تیمی قدرتمند و با انگیزه راهی مسابقات 
قهرمانی آسیا کند، در این مسیر با مشکلات زیادی مواجه بود، 
زیرا نبود بازیکنان خوب و کلیدی و لژیونرهای کشورمان نظیر 
برخورداری، حیدری، موسوی و همچنین مصدومیت سلامان 
بربط خط زن باتجربه تیم ملی کمی دست و پای پروفسور 
را بست تا روی داشته هایش حساب کند و با پوست اندازی 
و جوان گرایی که در تیم ملی ایجاد کرده بود، با اعتماد به 
بازیکنانی چون کیارش طاهری، محمدرضا کاظمی، حسین 
جهانی، یونس آثاری و محمدرضا اورعی با ریسک بالا راهی 
مسابقات عربستان شود؛ رویدادی که با نمره قبولی از آن خارج 

شد.
تیم ملی بعد از جایگاه چهارمی مسابقات قهرمانی آسیا و 
گرفتن سهمیه حضور در مسابقات جهانی روزهای بدون فرناندز 
را می گذراند، خداحافظی سرمربی اسپانیایی تیم ملی موجب 
شد تا عملکرد او و تیم ملی در مسابقات عربستان را از زبان 
مصطفی غلامی یکی از کارشناسان باتجربه هندبال و کادر فنی 

تیم های ملی بشنویم.
مصطفی غلامی با این اشاره که انتظار برد مقابل بحرین و 
عربستان را نداشتیم گفت: اردوهای تیم ملی و نبود لژیونرها 
در کنار تیم ملی، فرناندز را با مشکلات زیادی مواجه کرد؛ 

مشکلاتی نظیر در اختیار نداشتن لژیونرهایی مانند حیدری، 
موسوی و ... ؛ همچنین مصدومیت سلامان بربط موجب شد 
تا استراتژی وی برای آماده سازی تیم ملی تغییر کند. این 
مسئله موجب شد تا با داشته هایمان اردوهای منظم و خوبی 
را برگزار کنیم و بازیکنان خوبی که انگیزه های زیادی برای دیده 

شدن داشتند به تیم ملی دعوت شوند.
وی تصريح کرد: در مجموع تیم ملی در مسابقات عربستان 
عملکرد خوب و قابل قبولی به نمایش گذاشت، در دفاع و 
حرکات تیمی در پنج بازی اول به خوبی توانستیم حریفان 
خود را آزار دهیم و نتایج خوبی به دست آوریم، اما در مقابل 
تیم های بحرین و عربستان بازیکنان تیم ملی بازیکنانی نبودند 
که در بازی های قبلی بازی کرده بودند و عملکرد کاملاً متفاوتی 

داشتند.
وی ادامه داد: انتظار برد در مقابل بحرین و قطر را با توجه به 
نفراتی که در اختیارمان بود، نداشتیم؛ اما شکست با این نتایج 
و اختلاف، قابل تصور نبود. اگر بازیکنان تیم ملی همانند پنج 
بازی قبل در مقابل این دو تیم به میدان می رفتند، نتیجه 
بهتری رقم می خورد. در بازی های آخر آنالیز خوبی از تیم ملی 
ایران توسط رقبا شده بود و در دفاع و حمله مشکل داشتیم و 

این مسئله کار را برای تیم ملی کمی سخت کرده بود.
وی با اشاره به مصدومیت سلامان بربط و تأثیر نبود وی در تیم 
ملی گفت: تیم ملی در پست خط زن مشکل داشت، درست 
است که کیارش طاهری و محمد غلامی عملکرد بسیاری 
خوبی داشتند، اما در این پست نیاز به بازیکنان باتجربه تر 

داشتیم، ریسکی که فرناندز در ساختن این بازیکنان برای 
آینده کرد بسیار کار خوبی بود. آینده نگری مثبتی که 
فرناندز در اعتماد و میدان دادن به بازیکنانی چون 
کیارش طاهری، محمدغلامی، حسین جهانی، علیرضا 
کاظمی و امید رضا سرپوشی و ... انجام داد، بی تردید 

در آینده نتیجه خواهد داد و این پوست اندازی برای آینده 
هندبال تیم ملی می تواند مفید واقع شود.

من  اعتقاد  به  افزود:  هندبال  کارشناس 
بازیکنان تیم ملی بعد از پنج بازی اول 

و قطعی شدن حضور در مسابقات 
از  را  خود  قدرت نمایی  جهانی 

خوب  این  و  دادند  دست 
نبود و اگر تا پایان رقابت ها 
همانند بازی های اول خود به 

میدان می رفتند، کیفیت و عیار 

تیم ملی به خوبی مشخص می شد، چرا که رقابت نزدیک و 
تنگاتنگ با تیم های بحرین و قطر چندملیتی به نفع هندبال 
کشورمان بود، فرصتی که بازیکنان تیم ملی از دست دادند. 

موضوعی که باید روی آن  تفکر می شد.
غلامی با بیان اين مطلب که انگیزه های روانی تیم ملی است 
که سقف خواسته های خود را می تواند بالا ببرند، خاطرنشان 
کرد: با رفتن فرناندز باید به دنبال یک مربی با کلاس جهانی 

باشیم.
وی با بیان اینکه تیم ملی سهمیه حضور در مسابقات جهانی 
را گرفته و باید جهانی فکر کنیم  تأکید کرد: نباید فرصت را از 
دست بدهیم و فدراسیون هندبال با توجه به اتمام قراردادش 
با سرمربی اسپانیایی تیم ملی باید به دنبال جذب یک مربی 
با دانش و سطح جهانی برای تیم ملی باشد تا در آوردگاه 
جام جهانی بتوانیم عملکرد خوب و قابل قبولی داشته باشیم 
و در ادامه نیز با حضور کارشناسان و بزرگان این رشته و البته 
سرمربی کادر فنی زبده و بازیکنان آماده و خوبی را به تیم ملی 

دعوت کنیم.
وی تصریح کرد: حضور در جام  جهانی برای هر بازیکنی افتخار 
است. فدراسیون برای مسابقات جهانی باید به فکر فراهم کردن 
زمینه حضور لژیونرها نیز باشد تا بتوانیم از بازیکنان خوبی 
که در تیم های خارجی داریم استفاده کنیم، حضور برخورداری 
که تجربه بازی در دو لیگ معتبر اروپایی و آسیایی دارد و 
همچنین حیدری، نصرتی، موسوی، باباصفری و دیگر نفراتی 
که در تیم های خارج از ایران بازی می کنند بطور قطع 
می تواند در بالا بردن قدرت و توان تیم ملی کمک 
قوی  تدارکاتی  بازی  بدون  جهانی  جام  کنند. 

بی معنی است.
غلامی تأکید کرد: پرونده مسابقات آسیایی بسته 
شد، از هم اکنون باید برای حضور در مسابقات 
جهانی، جهانی برنامه ریزی کنیم، تدارکات و 
برنامه هایی که تاکنون داشتیم در حد 
برای حضور خوب  اما  بوده،  آسیا 
و در شان نام ایران در مسابقات 
تیم های  با  بتوانیم  باید  جهانی 
خوب و باکیفیت بازی تدارکاتی 
داشته باشیم، البته تیم هایی مثل 
نیز خوب هستند،  بحرین و قطر 
و  منسجم  ارودهای  برگزاری  با 
صاحب سبک  کشورهای  در  منظم 

در هندبال، بازی با تیم های باشگاهی و ملی اروپایی مثل 
اسپانیا، آلمان، دانمارک و سوئد می تواند به موفقیت بیشتر ما 

در مسابقات جهانی کمک کند.
تیم  موفقیت  اینکه  بابیان  کشورمان  هندبال  پیشکسوت 
ملی هندبال بزرگسالان در مسابقات قهرمانی آسیا و جهانی شدن 
باعث شده تا انگیزه های زیادی در تیم های پایه شکل گیرد، بیان 
کرد: سرمایه گذاری بر روی تیم های پایه، خروجی آن به تیم ملی 

بزرگسالان برمی گردد که به نفع هندبال کشورمان است. 
مصطفی غلامی اضافه کرد: خوشبختانه برنامه های خوبی در 
رده های پایه صورت گرفته و فدراسیون توجه خاصی روی 
رده های پایه دارد. لذا با توجه به اینکه در رده های پایه بیشتر 
من  پیشنهاد  نمی شود،  برگزار  لیگ  به صورت  ما  مسابقات 
این است که از برگزاری سیستم دورهمی مسابقات رده های 
پایه خارج شویم و مسابقات این رده ها را نیز به صورت لیگ 
برگزار کنیم تا بازدهی بهتری داشته باشیم و بازیکنان آماده و 
باکیفیتی را به تیم ملی بزرگسالان تزریق کنیم که بدون تردید 

لژیونرهای هندبال را بیشتر می کند.
وی در خصوص افزایش بازیکنان لژیونر هندبال باتوجه به 
کسب سهمیه جهانی گفت: حضور در مسابقات مختلف و 
نتایجی که گرفته می شود، باعث دیده شدن بازیکنان رشته 
های مختلف خواهد شد و هندبال نیز از این قاعده مستثنا 
نیست و بازیکنان جوان هندبال کشورمان که در این مسابقات 

فرصت دیده شدن پیدا کردند به طور قطع لژیونر خواهند شد.

کارشناس هندبال با اشاره به توجه رسانه ها به هندبال اظهار 
کرد: این مسابقات توجه رسانه را به هندبال بیشتر کرده و 
این مسئولیت و کار ما را در هندبال سخت تر کرده است. وی 
ابرازامیدواری کرد: چنانچه توجه و حمایت رسانه ها و مطبوعات 
از هندبال ادامه پیدا کند می توانیم نتایج بهتری کسب کنیم.

غلامی با تقدیر از علیرضا پاکدل رئیس فدراسیون هندبال 
گفت: بطور قطع موفقیت ها و برنامه های خوبی که در عرصه 
هندبال داشتیم با حمایت و پیگیری های رئیس فدراسیون 
صورت گرفته است که جا دارد از ایشان تشکر ویژه به عمل 
آورده شود، چرا که با تمام وجود در خدمت هندبال در رده های 
مختلف بوده، با توجه به ترافیک بسیار شدیدی که در سال 
آینده در هندبال با آن مواجه هستیم فدراسیون کارسختی در 
پیشرو دارد که باید برنامه ریزهای خاصی برای رسیدن به اهداف 

خود داشته باشد.

»پیشکسوت و کارشناس هندبال ایران« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

بیتردیدپوستاندازیتیمملیدرآیندهنتیجهخواهدداد
غلامی تأکید کرد: پرونده مسابقات آسیایی بسته شد، از هم اکنون باید برای حضور در مسابقات جهانی، جهانی 

برنامه ریزی کنیم، تدارکات و برنامه هایی که تاکنون داشتیم در حد آسیا بوده، اما برای حضور خوب و در شان نام ایران در 
مسابقات جهانی باید بتوانیم با تیم های خوب و باکیفیت بازی تدارکاتی داشته باشیم، البته تیم هایی مثل بحرین و قطر نیز خوب 

هستند، با برگزاری ارودهای منسجم و منظم در کشورهای صاحب سبک در هندبال، بازی با تیم های باشگاهی و ملی اروپایی مثل 
اسپانیا، آلمان، دانمارک و سوئد می تواند به موفقیت بیشتر ما در مسابقات جهانی کمک کند.

پس از خودداری آمریکا از صدور ویزا برای برخی از اعضای 
کاروان اعزامی کشتی ایران به آمریکا، سفر تیم ملی کشتی 
آزاد به این کشور برای انجام دیدار دوستانه که قرار بود 
۲۳بهمن در تگزاس برگزار شود، لغو شد. »علیرضا دبیر« 
رئیس  به  نامه ای  طی  ایران-  کشتی  فدراسیون  -رئیس 
فدراسیون کشتی آمریکا، عدم امکان حضور ایران برای انجام 
مسابقه دوستانه ورزشی تیم به تیم با تیم کشتی آزاد این 

کشور را اعلام کرد.
در حالی که USA Wrestling به عنوان نهاد ملی کشتی 
در ایالات متحده هیچ گونه دخالتی در تصمیم گیری های 

مربوط به صدور روادید ندارد، اما به طور منظم و مستقیم با 
فدراسیون کشتی ایران در مورد اقدامات لازم در مورد فرایند 

صدور ویزا ایالات متحده در ارتباط بوده است.  
فدراسیون کشتی آمریکا رسماً از فدراسیون کشتی ایران 
درخواست کرده که در تصمیم خود تجدید نظر کند و هیاتی 
را که تایید شده برای ورود به این رقابت ها به آمریکا اعزام 
کند. ایالات متحده آمریکا و ایران هم چنان می توانند میزبان 
یک دیدار دوگانه بسیار جذاب باشند که به نفع هر دو تیم 
ملی خواهد بود و برای طرفداران کشتی در سراسر جهان 

نمایشی هیجان انگیز از این ورزش را فراهم می کند.

»صدور ویزا دست ما نیست«
در حاشیه

در دیداری به یاد درگذشتگان فوتبالی و شهدای سلامت؛ برتری ستاره های ۹8 مقابل منتخب سرخابی ها
جمعه شب تیم های ستاره های ٩8 و منتخب سرخابی ها در ورزشگاه آزادی تهران و طی دیداری دوستانه مقابل 
هم صف آرایی کردند. در این بازی نمادین که با هدف گرامیداشت یاد شهدای سلامت و درگذشتگان فوتبالی 

به ویژه مرحومان علی انصاریان و مهرداد میناوند برگزار شد، تیم ستاره های ٩8 به برتری 10 بر 5 دست یافت.
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ورزشی

داستان جلد

استقلال در کرج هوادارِ تهران را دو بر یک شکست داد. 
آن هم در شرایطی که فوتبال البرز بازهم ثابت کرد، حتی 
از نظرِ بهره بری از حداقلِ زیرساخت ها، شایسته ی داشتنِ 
نماینده ای در سطحِ لیگ برتر نیست. نحوه برگزاری بازی با 
حضورِ چند صد نفره هواداران در وضعیتِ هشدارِ کرونایی 
استان و شرایط اسفناکِ زمینِ چمن و نور استادیوم، 
کیفیتِ برگزاری این دیدار را از سطحِ ایده آل و مطلوبِ 
خود، نازل تر کرده بود. آن هم در روزهایی که فوتبال البرز از 

دیدگاهِ صاحب منصبان خود، بیش از قبل مدعی داشتنِ 
یک تیمِ لیگ برتری است!

و اما جدالِ استقلال-هوادار؛ این دیدار در بعد فنی چندان 
با کیفیت از آب درنیامد و بی شک، بسیاری را هم راضی 
نکرد، جدالی نزدیک و البته پُربرخورد که در طولِ بازی 
علی رغم نمایش قابل قبول هوادار، با برتری نسبی آبی ها 
همراه بود و در نهایت دو بر یک به سودِ شاگردان مجیدی 
امیدِ گل بیشتری  آمار،  پایان رسید. استقلال طبق  به 
نسبت به حریف داشت و با مالکیت و خلق موقعیت های 
بیشتر، در این دیدار مهم و نفسگیر به برتری رسید، گرچه 
جدا از اهمیتِ این سه امتیاز، آبی ها به لحاظ کیفیتِ 
بازی، نمایشی به مراتب ضعیف تر از دیدارهای گذشته 

خود داشتند.
سپری  عادت های خوب  با  را   ۲۱ لیگ  فرهاد  استقلالِ 
می کند، آن قدری که حتی در روزهایی که نمایشِ مطلوبی 
هم ندارد، شاگردان فرهاد می توانند هر سه امتیاز بازی را 
دشت کنند. که این مهم بی شک، به ارتقای شخصیتِ 

تیمی و ایجاد ذهنیتِ برنده بازمی گردد.
دارد، رخنه  نبود که آن هم دلایلی  حال استقلال خوب 
کرونا در اردوی تیم و ایجادِ فاصله ی غیرمعمول میان دو 

بازی آخر این تیم، شاگردان مجیدی را از شرایط مسابقه 
دور کرده بود، البته حالا بهترین فرصت برای ریکاوری 
استقلالی است که در کورس قهرمانی با رقیبِ سنتی خود 
قرار گرفته  و در ۱۴ بازی آینده خود، حق هیچ اشتباهی را 
ندارد. جناحینِ استقلال همچنان بالانس نیست و هنوز 
هم پس از گل زدن، انگیزه ی زدن گل های بیشتر در تیم 
وجود ندارد و این دفاع همه جانبه، می تواند مانندِ تقابل با 
فجر و آلومینیوم گران تمام شود. باری؛ اضافه شدن صالح 
حردانی و عزیزِ ازبک، می تواند کمکِ شایانی به استقلالِ 
فرهاد کند، گرچه استقلال برای ادامه موفقیت های خود 
استقلالِ  باری؛ سازِ  باشد.  برنامه تر  با  باید  در لیگ ۲۱، 

فرهاد فعلا کوکِ کوک است.
هوادارِ رضا عنایتی پیش از این هم نشان داده بود، که 
حریفِ قلدری برای بالانشینان جدول است، یقیناً کیفیت 
فعلی هوادار، چندان درخور جایگاه جدولی این تیم نیست. 
گرچه با حفظ روند فعلی، بعید است هوادارِ تهرانِ ساکنِ 
البرز، در لیگ برتر نماند. هوادار برابر استقلال سخت کوش و 
دونده ظاهر شد و با انگیزه ای مثال زدنی و یک پرسِ سنگین 
از زمین آبی ها، اختیار عمل را از استقلال گرفت، البته ضعفِ 

دفاعی این تیم هنوز هم چشمِ اسفندیارِ هواداری هاست.

پیروزی دو بر یک استقلال مقابل هوادار در کرج؛

ســازِکوک

سوژه

اعلام جزئیات دیدار مسئولان ورزش ایران IOC؛

صالحی امیری: برای رفع تعلیق 
جودو با باخ صحبت می کنیم

»سیدرضا صالحی امیری« -رئیس کمیته ملی المپیک- که به 
همراه »سیدحمید سجادی« -وزیر ورزش و جوانان- برای حضور 
در مراسم افتتاحیه بازی های المپیک زمستانی 2022 راهی 
پکن شده اند، در گفت وگوی درباره دیدارهایی که قرار است با 
مسئولان مختلف داشته باشند، اظهار داشت: آن چیزی که 
برای ورزش ایران در این شرایط اهمیت دارد، این است که 
بتوانیم روابط مان در عرصه بین المللی را تقویب کنیم. در واقع 
یکی از شرایطی که اهمیت دارد، دستیابی به کرسی، توسعه 

روابط و کسب حمایت های بین المللی است.
وی افزود: با دعوت توماس باخ رئیس کمیته بین المللی 
المپیک، من و سجادی راهی پکن شدیم و طی دیروز و امروز 
بازدیدی از محل برگزاری مسابقات داشتیم. امروز افتتاحیه 
است و فردا صبح ملاقات ها شروع می شود. نخستین ملاقات 
 IOC ما با رئیس کمیته ملی المپیک کره جنوبی است که در
نیز عضویت دارد. بعد از آن با دو معاون توماس باخ دیدار 
می کنیم و سپس عازم کمپ محل استقرار ملی پوشان ایران 

خواهیم شد.
رئیس کمیته ملی المپیک ادامه داد: دیدار با وزیر ورزش و 
رئیس المپیک چین نیز در برنامه های ماست. همچنین صبح 
دوشنبه با باخ جلسه خواهیم داشتیم و بعد از آن به ایران 

باز می گردیم.
صالحی امیری درباره جلسه با توماس باخ گفت: ما می خواهیم 
مجموعه تلاش های قهرمانان، مربیان و مدیران و در مجموع 
حق ورزش ایران و واقعیت های نسل جدید را به توماس باخ 
منعکس کنیم. فوتبال ایران و رشته های زیادی درخشیده اند. 
ما قطعاً شرایط جدیدی را در ورزش ایران تجربه خواهیم کرد.

وی عنوان کرد: دیدار با باخ با دو هدف انجام می شود که 
نخستین مورد جذب حمایت است. همچنین از او می خواهیم 
که موانع را از مقابل ورزش ایران بردارند که از جمله آنها تلاش 
برای رفع تعلیق جودوی ایران است. اصل تعلیق ظالمانه است 

و ما تلاش خواهیم کرد که این مسیر را هموارتر کنیم.
صالحی امیری درباره تعویق انتخابات کمیته ملی المپیک 
گفت: آن چیزی که برای ما اهمیت دارد، این است که هرچه 
آینده سه  در سال  ما  بگیرد.  ثبات مدیریت شکل  سریعتر 
رویداد در پیش داریم؛ بازی های کشورهای اسلامی، بازی های 
آسیایی که 600، 700 نفر اعزام می شوند و در نهایت بازی های 
جوانان. ما نمی توانیم بدون ثبات باشیم. به هر حال مجمع 
اسفند باید در این باره تصمیم بگیرد. پیشنهاد من برگزاری 

انتخابات در اولین فرصت است که به صلاح همه است.

در بیستمین دوره مسابقات؛

قهرمانی حفاری در تورنمنت گلف 
»جام حسین پور«

بیستمین دوره مسابقات گلف کشور، یادواره مرحوم شهباز 
کارآفرین  داووی  یوسف  دکتر  گرامیداشت  و  پور  حسین 
به  احترام  ادای  هدف  با  کشور  منتخب  مدیرجهادی  و 
پیشکسوتان و گلف بازان کشور و ترویج فرهنگ جوانمردی 
و اخلاق در ورزش از ۱۲ تا ۱۵ بهمن ماه به میزبانی هیات 
گلف مسجدسلیمان و همکاری شرکت صنایع پتروشیمی 

مسجدسلیمان برگزار شد.
این رقابت ها که با حضور ورزشکاران و تیم هایی از سراسر 
کشور به انجام رسید، با قهرمانی تیم ملی حفاری همراه بود. 
تیم های نفت مسجدسیلمان و سورتمه نیز به ترتیب دوم و 

سوم شدند.
رییس فدراسیون گلف و سرپرست اداره کل ورزش و جوانان 
خوزستان نیز در مراسم اختتامیه این دوره از رقابت ها حضور 

داشتند.

است،  ایران  خودروسازی  صنعت  قدرتِ  دومین  سایپا 
ورزشِ  فعلی  اقتصادی  وضعیتِ  به  باتوجه  به هر حال، 
این دست صنایعِ خصولتی   فعالِ  ورشکسته  کشور، حضورِ 
متنعم در عرصه تیمداری، می تواند گره گشای شرایط اسفناک 
فعلی باشد. اما تیمِ فوتبال سایپا، چند صباحی است که 
اسیرِ تصمیم سازی های نادرست است و همین امر، یکی از 
کارخانه های اصلی بازیکن سازی فوتبال ایران را از جایگاه اصلی 

خود دور کرده است.
در روزگاری نچندان دور، سایپا قهرمانی در لیگ برتر را جشن 
گرفت و در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا هم حضور پیدا کرد. 
اما این روزها آن قدری احوالِ این تیم وخیم شده که حالا در 

پایانِ نیم فصلِ رقابت های لیگ دسته یک، در رده دوازدهم 
جدول ۱۸ تیمی لیگ آزادگان قرار گرفته است. آن هم در فاصله 
۴ امتیازی با منطقه سقوط به لیگ دسته دو! حال با شرایط 
فوق الذکر، جز فاجعه واژه ای بهتر می توان برای تعریفِ این سیرِ 

سقوط و نابودی نام برد؟
اصلا تغییر پنج سرمربی در یک سال و نیم مدیریت، نتیجه ای 
با  نوزدهم  لیگ  در  سایپا  باشد؟  داشته  می تواند  این  جز 
کسب ۲۹ امتیاز از سقوط به لیگ آزادگان گریخت و در رده 
چهاردهم قرار گرفت، اما در لیگ بیستم اوضاع طورِ دیگری 
شد، سایپایی ها بازهم ۲۹ امتیاز کسب کردند اما این بار با قرار 
گرفتن در جایگاه شانزدهم جدول سقوطی تلخ را تجربه کردند. 
حال در این فصل هم که در پایانِ نیم فصل، آن قدر شرایطِ 
نارنجی پوشان نامساعد است که، با ۲۰ امتیاز، در رده دوازدهم 

جدول رده بندی لیگ دسته یک قرار گرفته ا ند.
سایپا لیگ یک را با سعید اخباری آغاز کرد و در هفت هفته 
ابتدایی لیگ، با صدر جدول نه امتیاز فاصله داشت، اما در 
میانه های راه، امید روانخواه به نیمکت نارنجی پوشان رسید، 
حال مسئله اینجاست که با آمدن روانخواه در شرایط این تیم 
چه در روندِ نتیجه گیری سایپایی ها و حتی شکل بازی این 

تیم تغییری ایجاد نشده، بلکه فاصله آن ها تا صدر جدول به 
نوزده امتیاز هم رسید که بنظر می رسد وضعیتِ خودروسازان 
از گذشته نیز بدتر شده و شاید اگر همان روند اختلاف نه 
امتیازی برای این تیم حفظ می شد، سایپا الان در رتبه به 

مراتب بهتری در جدول رده بندی الان قرار داشت. 
بی شک سایپا با هدایتِ اخباری شاید به زعم مدیران این تیم 
چندان خوب نتیجه نگرفته بود، اما با توجه به نتایجِ سایپایِ 
آیا این  بازی های هفته های اخیر،  مدل روانخواه و شرایط 
تغییر در سکان رهبری این تیم را می توان موفق قلمداد کرد یا 
این تصمیم را هم باید به هزاران تصمیمِ خلق الساعه مدیران 

باشگاه باید اضافه کنیم؟ 
از بازی آخر نیم فصل سایپا در مقابل شهرداری  حال پس 
همدان، امید روانخواه قول دیدن سایپایی متفاوت و مدعی 
را در نیم فصل بعدی را داده، پس باید فعلا به انتظار نشست 
و اتفاقات این تیم را در نیم فصل دوم لیگ یک بررسی کرد.

هفته بیست و یکم لیگ برتر فوتسال کشورمان روز جمعه با 
برگزاری چهار دیدار پیگیری شد و در حساس ترین بازی آن 
تیم های مس سونگون و کراپ الوند به مصاف یکدیگر رفتند 

و در پایان مدافع عنوان قهرمانی موفق شد نوار پیروزی های 
کراپ را پاره کرده و این تیم را با نتیجه ۴ بر یک شکست دهد. 
گیتی پسند نیز همچنان با هدایت »محمد کشاورز« در صدر 
قرار دارد و با توجه به نتایج بدست آمده، فاصله خود را با تیم 
دوم بیشتر کرد. این تیم امروز توانست با ۶ گل ملی حفاری 

را شکست دهد.   
نتایج دیدارهای روز جمعه به شرح زیر است: 

مجتمع فردوس قم ۱ - ۱ راگا شهر ری

ملی حفاری ۰ - ۶ گیتی پسند
مس سونگون ۴ - ۱ کراپ الوند

شهروند ساری ۳ - ۴ فولاد زرند ایرانیان
نتایج دیگر دیدارهای این هفته که روز پنج شنبه برگزار شد، 

به شرح زیر است: 
چیپس کامل مشهد ۲ - ۵ سپاهان اصفهان

سن ایچ ساوه ۲ - ۳ مقاومت البرز
زندی بتن کلاردشت ۷ - ۲ فرش آرا مشهد

سایپایی که دیگر مطمئن نیست؛

پَنچَـــر!

هفته بیست و یکم لیگ برتر فوتسال؛

گیتی پسند و مس همان کورس همیشگی
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  نویسنده و کارشناس فوتبال
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انگشتش به تمام دفاع هایت می ارزد. چه کردید با بازیکنان من که اصلا عصبی شده؟
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نگاه

مستطیل سبز

از همان ابتدا هم نباید دعوت آمریکایی ها را برای برگزاری 
مسابقات تیم به تیم کشتی می پذیرفتیم یا لااقل قبل از 
پذیرش دعوت آنان، تمهیدات لازم اندیشیده می شد و سپس 

به این دعوت پاسخ مثبت داده می شد.
بنظر می رسد برخی از آقایان چنان از حضور در آمریکا ذوق زده 
شده بودند که یادشان رفته بود شاید برخی از نفرات اعزامی 
نتوانند روادید سفر را دریافت کنند. دوبار سفر به کشور امارات 
جهت دریافت ویزا و صرف هزینه های زیاد برای این موضوع، 
در نهایت منجر به این شد که آمریکایی ها با درخواست برخی 
تیم  و سرپرست  فدراسیون  رییس  از جمله  اعزامی  نفرات 
موافقت نکنند. البته مسئولین فدراسیون کشتی شفاف سازی 
نکردند که بالاخره تعداد جامانده ها چهار نفر یا شش نفر بوده هر 
چند در اصل موضوع تفاوتی ایجاد نمی شد با این وصف باور 
اینکه علاوه بر مسئولین فدراسیون به برخی از کشتی گیران نیز 

ویزا داده نشده قابل تامل می نماید.
حرف این است که سفر به آمریکا آن هم جهت شرکت در 

یک مسابقه تیم به تیم که عایدی چندانی برای ورزش اول 
ما نداشت چگونه توجیه پذیر بود و در صورت اعزام، کدام گره 
از مشکلات کشتی ما را حل می کرد. مسابقه ای که تعدادی 
با  نداشتند  آن شرکت  در  میزبان  کشور  مطرح  ازچهره های 
این وجود، برخی در اینجا برای رفتن به ینگه دنیا سرودست 
می شکستند و بر لزوم رفتن به تگزاس هزار دلیل و برهان می 
تراشیدند، این جمع چنان از منافع سفر به آمریکا دادِ سخن 
در داده بودند که کم مانده بود منتقدین این سفر را نه تنها 
مخالف منافع کشتی بلکه حتی مخالف کشور قلمداد کنند، 
بی آنکه بیندیشند شاید این منتقدین آنچه را که برخی در آینه 

نمی دیدند، در خشت خام می دیدند.  
پرسش این است که چرا باید مسئولین فدراسیون کشتی 
ما وارد بازی شوند که سناریونویسی و کارگردانی آن دست 
نیز  را  رقابت ها  مکان  و  زمان  آن ها حتی  بود.  آمریکایی ها 
در راستای اهداف خود تعیین کرده بودند. انصافا در چنین 
شرایطی مسابقات کدام دستاورد مفیدی برای کشتی ما به 
همراه داشت؟ از همان ابتدا هم گفته بودیم اگر  هدف واقعا 

سنجش میزان آمادگی کشتی گیران و برگزاری مسابقه تدارکاتی 
است، عده ای از قهرمانان را راهی یکی از جام های روسیه کنند 
تا هم ملی پوشان ما محک جدی بخورند و هم در وقت و 
هزینه صرفه جویی شود، بعنوان مثال می توانستیم در همین 
جام یاریگین روسیه که اخیرا برگزار شد شرکت کنیم و در یک 
میدان جدی با حریف اصلی رو در رو شویم. جایی که در آن 
جمعی از بهترین های روسیه و سایر کشورها شرکت داشتند، 
حتی قهرمان شاخصی چون کایل اسنایدر آمریکایی هم این 

میدان را به مسابقه تیم به تیم با نفرات ما ترجیح داده بود.
حاصل کلام اینکه بازخورد سفر یاد شده و نافرجام ماندن اعزام 
جای اینکه در راستای منافع کشتی ایران باشد حاشیه های 
منفی به بار آورد و در عین حال یک نمره منفی در کارنامه 
مدیریتی »علیرضا دبیر« بعنوان رییس فدراسیون کشتی ثبت 
کرد که علی رغم هشدار کارشناسان مستقل کشتی اصرار بر 
داشت.  میدان  این  در  کشورمان  پوشان  ملی  دادن  شرکت 
اقدامی که در نهایت، با بی احترامی و کم لطفی آمریکایی ها 
همراه شد. این مهم را می توان با مراجعه به آرای افکار عمومی 

و دوستدارن کشتی به وضوح دریافت و سنجید. 
در هر حال باید پرونده این رویداد را قبل از انجام آن بسته تلقی 
کرد و ادامه آن را ولو با دعوت از تیم آمریکا برای حضور در ایران 
به بایگانی سپرد چرا که وقتی به هر دلیل ممکن امکان سفر به 
این کشور فراهم نشد توجیهی برای دعوت از آنها جهت حضور 

در ایران نیز مفهومی ندارد.

سال هاست که بحث خصوصی سازی دو باشگاه پرسپولیس 
و استقلال توسط مسئولان ورزش کشور، از دولت های نهم 
تا دوازدهم مطرح شده اما به اجرا نرسیده است. اما اکنون 
وزیر ورزش و جوانان دولت سیزدهم عزم خود را جزم کرده 

تا خصوصی سازی این دو باشگاه تا آخر بهمن ماه 1400 اتفاق 
بیافتد. 

از دلایل اصلی مطرح شدن خصوصی سازی این دو باشگاه، 
حذف آن ها از لیگ قهرمانان آسیا و ایراداتی است که باعث 
حذف این دو باشگاه از آسیا شده، معضلاتی مانند مشترک 
بودن مالکیت دو باشگاه، داشتن بدهی های بسیار و عدم 
تسویه آن ها و ابهامات مالی و عدم شفافیت مالی این دو 
باشگاه که توسط گروه نظارتی AFC گزارش شد. حال با شتاب 
غیرقابل باوری قرار است تا پایان بهمن ماه، بخشی از سهام دو 

باشگاه بزرگ پایتخت در فرابورس عرضه شود. 
اما در شرایط فعلی، سوالات بسیاری از سوی هواداران این دو 
باشگاه مطرح می شود؛ آیا قرار است مالکیت این دو باشگاه 
از وزارت ورزش و جوانان به شرکت های دولتی واگذار شود؟ 
چند درصد از سهام آن ها بین هواداران تقسیم خواهد شد؟ آیا 
خصوصی سازی واقعی اتفاق خواهد افتاد؟ آیا بسترهای لازم از 
قبیل سوددهی باشگاه ها )این دو باشگاه زیان ده بوده و مطابق 
ماده 141 قانون تجارت باید منحل شوند، حال باشگاهی که 
زیان ده است چگونه می تواند وارد بورس شود، بنظر می رسد 
در همین مورد شفافیت لازم وجود ندارد(، پرداخت حق پخش 

تلویزیونی، کپی رایت، مالکیت ساختمان باشگاه ها، زمین 
چمن اختصاصی و... فراهم شده که می خواهیم سهام این 
دو باشگاه را در بورس ارائه کنیم؟ در صورتی که قوانین و 
زیرساخت های موجود در فوتبال کشور آماده خصوصی سازی 
باشگاه های زیان ده نیست، چرا با این عجله و بدون مطالعه 

کافی، سعی در اجرای درست یک کار غلط و اشتباه را داریم؟
اسفند  به مصوبه 16  اولین مصوبه خصوصی سازی مربوط 
1383 است که بر اساس آن، قرار بود تمام سهام باشگاه ها از 
طریق مزایده واگذار شود. از آن تاریخ تاکنون مسئولان ورزش 
را در نحوه واگذاری سهام این  کشور دیدگاه های مختلفی 
دوباشگاه داشتند برخی معتقد بودند که این دو باشگاه باید 
به بخش تعاون منتقل شوند، برخی دیگر معتقد بودند که 
پیشکسوتان این دوباشگاه باید سهامدار شوند، غافل از اینکه 
چه کسی هزینه های باشگاه را تقبل می کند. حتی در سال 
13٩1 برند هر یک از این دو باشگاه بزرگ پایتخت را 45 میلیارد 

برای فروش قیمت گذاری کردند.
خصوصی سازی به معنای انتقال مالکیت به بخش خصوصی 
آیا در این واگذاری نظر کارشناسان ورزشی، اقتصاد  است. 
ورزش و کلیه کارشناسان ورزشی مرتبط لحاظ شده؟ آیا اصلا 

نقشه راه ترسیم شده؟ آیا از کشورهای صاحب سبک الگوبرداری 
شده؟ آیا هدف از خصوصی سازی توسعه و ساماندهی این دو 
باشگاه است یا برای رفع تکلیف می خواهیم به هر شکل ممکن 
خصوصی سازی انجام شود؟ اصلاً دولت سیزدهم در چالش 

خصوصی سازی دو باشگاه موفق خواهد شد؟
را برای خصوصی سازی دو  سازمان خصوصی سازی ۳ مدل 

باشگاه ارائه نموده است:
۱. درصدی از سهام دو باشگاه به اپراتورهای همراه اول داده 

شود) 17 درصد از سهام هر باشگاه(
۲. ارائه سهام دو باشگاه به تعاونی های سهامی عام 

۳. مدل سوم ترکیبی از پیشکسوتان و مدل پیمان مدیریت 
با محوریت تعاونی که 15 درصد سهام به تعاونی ها داده شود.

حال پرسشی که در ارتباط با همین 3 مدل مطرح می شود 
این است که وقتی در این 3 مدل حداکثر 34 درصد سهام دو 
باشگاه منتقل می شود، تکلیف باقی سهام چه خواعد شد؟ قدم 
اول در خصوصی سازی ایجاد قوانین حمایتی از باشگاه های 
فوتبال است و در صورت نداشتن قوانین حمایتی، سرمایه گذار 

حاضر به سرمایه گذاری نیست.
به اعتقاد نگارنده، واگذاری مدیریت دو باشگاه به صورت یک 
دوره 5 ساله از طریق پیمان مدیریت به سازمان ها و شرکت های 
متمول مانند اپراتورهای همراه اول و ایرانسل یا شرکت های 
متمول دیگری همانند فولاد خوزستان و فولاد مبارکه اصفهان 
برای گذر از بحران و رسیدن به استاندارهای لازم، امری ضروری 
است. پس از رسیدن به ثبات لازم آنگاه می توان سهام دو 
باشگاه  استانداردهای  و  رسیده  سوددهی  به  که  را  باشگاه 

حرفه ای را دارا شده را از طریق بورس عرضه نمود.

مسابقه تیم به تیم نفعی برای کشتی ایران نداشت؛

همانبهترکهسفربهآمریکاانجامنشد

اندر حکایتِ خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس؛

خصولتی سازی یا رفع تکلیف!؟

حاصل کلام اینکه بازخورد سفر یاد شده و نافرجام ماندن اعزام جای اینکه در راستای منافع کشتی ایران 
باشد حاشیه های منفی به بار آورد و در عین حال یک نمره منفی در کارنامه مدیریتی »علیرضا دبیر« بعنوان رییس 

فدراسیون کشتی ثبت کرد که علی رغم هشدار کارشناسان مستقل کشتی اصرار بر شرکت دادن ملی پوشان کشورمان در 
این میدان داشت. 

واگذاری مدیریت دو باشگاه به صورت یک دوره 5 ساله از طریق پیمان مدیریت به سازمان ها و شرکت های 
متمول مانند اپراتورهای همراه اول و ایرانسل یا شرکت های متمول دیگری همانند فولاد خوزستان و فولاد مبارکه اصفهان 

برای گذر از بحران و رسیدن به استاندارهای لازم، امری ضروری است. پس از رسیدن به ثبات لازم آنگاه می توان سهام دو 
باشگاه را که به سوددهی رسیده و استانداردهای باشگاه حرفه ای را دارا شده را از طریق بورس عرضه نمود.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

حمیدرضا تیموری

 نویسنده


